



ZAO TRAF0 10 - YEARS ЗАО «ТРАФО» 10 - ЛЕТ



When ZAO Trafo was formed 10 years ago the world around it looked very different from today. From a shielded work shop of a huge factory of the military industrial complex ZAO Trafo has developed into a modern independent enterprise integrated into the supply chain of the international electronics industry and has become a leading Scandinavian supplier of transformers for switched power supplies.

The road has not been smooth - during the first years of Trafos existence the surrounding society was undergoing a painful transformation and most of the local industry was halted. In 1998 came the sudden sharp devaluation of the Russian rouble and the subsequent fast rise of the cost of living and in the year 2000 came the international telecommunication crisis from which the market is only now beginning to recover.

ZAO Trafo is not a copy of a western company. Russian management and local employees have developed it in cooperation with its parent company. Today ZAO Trafo can compete with any company in the world in offering its customers high quality and accurate deliveries at competitive prices and it is ready for the emerging demand in Russia for high quality suppliers.

Когда 10 лет тому назад ЗАО Трафо было формировано, окружающий мир сильно отличался от сегодняшнего. С завышенного цеха крупного завода военно-промышленного комплекса ЗАО Трафо превратилось в современное независимое предприятие входящее в цепь поставщиков международной электронной промышленности и стало одним из ведущих поставщиков трансформаторов Скандинавии для импульсных источников питания.

Путь не всегда был гладким - в первых годах существования Трафо в окружающем обществе происходила болезненная трансформация и большинство местной промышленности было остановлено. В 1998 году произошли резкая девальвация рубля и последовательный быстрый рост потребительских цен, в 2000 году начался международный кризис телекоммуникации от которого рынок только сейчас начинает восстанавливаться.

Трафо не копия западного предприятия. Российское руководство и местные сотрудники осуществили его развитие с помощью принципала. Сегодня Трафо может конкурировать с любой фирмой в мире, предлагая своим клиентам высококачественные поставки в срок и по конкурентоспособным ценам и оно готово удовлетворить растущую потребность в Российских высококачественных поставщиках.

Поздравляем Трафо с первой десятилетием и желаем успехов в следующем.
Congratulations with the first successful decade of Trafo and best wishes for the next one.

August 1st, 2004

1 Августа 2004 года

RUSSIA TRADING LTD OY

Nikolai Bogatyrev

Wladimir Ilivitzky

Kim Ilivitzky